

Number: omif-2026-9

الرقم: omif-2026-9

Date: 7 September 2026

التاريخ: 7 سبتمبر 2026

Disclosure of Proposed Interim Cash Dividend

الإفصاح عن اقتراح توزيع أرباح نقدية مرحلية

Oman India Fertiliser Company SAOG (OMIFCO) is pleased to inform the Muscat Stock Exchange, the Financial Services Authority and the shareholders that the Board of Directors, in its meeting held on 7 September 2026, has decided the following:

يسر الشركة العمانية الهندية للسماذ ش.م.ع. (أوميفكو) إعلام بورصة مسقط وهيئة الخدمات المالية والمساهمين بأن مجلس إدارة الشركة العمانية الهندية للسماذ ش.م.ع. (أوميفكو)، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 7 سبتمبر 2026م، قد قرر ما يلي:

To recommend the distribution of an interim cash dividend of 6.763 Baisa per share to the shareholders registered with Muscat Clearing and Depository Company as of 30 September 2026, based on the retained earnings in the audited financial statements for the six-month period ended 30 June 2026.

التوصية بتوزيع أرباح نقدية مرحلية بمقدار (6.763) بيسة للسهم الواحد للمساهمين المقيدين في سجلات شركة مسقط للمقاصة والإيداع بتاريخ 30 سبتمبر 2026م، وذلك استناداً إلى الأرباح المحتجزة في البيانات المالية المدققة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م.

This distribution is subject to the approval of the shareholders at the upcoming Ordinary General Meeting, scheduled to be held on 30 September 2026.

ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية المزمع عقده بتاريخ 30 سبتمبر 2026م.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Abdullah Al Hashami
Chief Financial Officer